

Title (en)

Method for preparing infusion drinks.

Title (de)

Vorrichtung zur Herstellung von Aufgussgetränken.

Title (fr)

Méthode pour la préparation d'un infusion.

Publication

**EP 0667305 A1 19950816 (DE)**

Application

**EP 95101219 A 19950130**

Priority

DE 4404611 A 19940214

Abstract (en)

[origin: DE4404611C1] A device for making infusion drinks is specified, which consists of a bag (7) of filter material for receiving specific particles for the respective drink. The bag (7) is made from two strips of the filter material, which are welded together, forming a bottom (8) and two side regions extending from the latter, so as to be impermeable for the particles, whereas they are not connected to one another in the region located opposite the bottom (8) to form an opening (9). For easier introduction of the particles, the two strips are of different lengths, and the longer strip protrudes, pointing away from the bottom (8) of the bag (7), as a flap (10) beyond the shorter strip and thus beyond the opening (9). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung zur Herstellung von Aufgußgetränken angegeben, die aus einem Beutel (7) aus Filtermaterial zur Aufnahme von für das jeweilige Getränk spezifischen Partikeln besteht. Der Beutel (7) ist aus zwei Streifen aus dem Filtermaterial hergestellt, die unter Bildung eines Bodens (8) und zweier von demselben ausgehender Seitenbereiche für die Partikel undurchlässig miteinander verschweißt sind, während sie in dem dem Boden (8) gegenüberliegenden Bereich zur Bildung einer Öffnung (9) nicht miteinander verbunden sind. Zum leichteren Einfüllen der Partikel sind die beiden Streifen unterschiedlich lang und der längere Streifen ragt vom Boden (8) des Beutels (7) wegweisend als Lasche (10) über den kürzeren Streifen und damit über die Öffnung (9) hinaus. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 81/00; A47G 19/16**

IPC 8 full level

**A47G 19/16** (2006.01); **B65D 81/00** (2006.01); **B65D 85/808** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 85/808** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XY] GB 549764 A 19421204 - LEROY LINCOLN SALTISBERG
- [Y] FR 1600880 A 19700803
- [YA] DE 2217927 A1 19731025 - KNEIDL FRANZ
- [AP] DE 9318540 U1 19941027 - DANSK TEFILTER PRODUKTION APS [DK]
- [A] DE 2515946 A1 19761021 - BENTZ & SOHN MELITTA
- [A] DE 9104897 U1 19910814

Cited by

DE202010002748U1

Designated contracting state (EPC)

DE DK FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 4404611 C1 19950330**; CA 2142217 A1 19950815; CA 2142217 C 20050510; DE 59500727 D1 19971106; DK 0667305 T3 19980511;  
EP 0667305 A1 19950816; EP 0667305 B1 19971001; US 5626895 A 19970506

DOCDB simple family (application)

**DE 4404611 A 19940214**; CA 2142217 A 19950210; DE 59500727 T 19950130; DK 95101219 T 19950130; EP 95101219 A 19950130;  
US 38704595 A 19950210